
Skrivelse till Kulturnämnden 
 

Bibliotekens öppethållande under sommaren  
 
Vi oroas över att Stadsbiblioteket har varit stängt på flera ställen runt om i stan under 
sommaren. Från Tensta har vi hört klagomål över att biblioteket varit stängt under hela juli. I 
flera andra stadsdelar, särskilt i förorterna, verkar det också ha varit stängt ofta denna 
sommar. Det är ju väldigt olyckligt eftersom vi vet att de boende där i större utsträckning är 
beroende av tillgång till bibliotek, som ofta är den enda kostnadsfria kulturverksamheten i 
stadsdelen. Det är särskilt viktigt med tillgängligheten till bibliotek för dem som inte kan åka 
bort på semester och inte ens har råd med det SL-kort som kan få dem att resa till andra 
stadsdelar. Tillgängligheten är ju en av de centrala målsättningarna i den nya 
biblioteksplanen.  
  
Vi inser att Stadsbiblioteket med sin alltmer ansträngda budget måste vidta sparåtgärder men 
beklagar att detta drabbar många invånare särskilt i förorten. 
 
Vi efterlyser en mera detaljerad bild av bibliotekens öppethållande under sommaren och 
vilken planering som finns för året, för att sedan kunna gå vidare med förslag om hur läget 
kan förbättras. 
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